
 

                                                                                                                    

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 22.10.2024 kl. 17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Morten Brønsgaard-

Winther, Mathilde Pust, My Rygaard, Helle Johnsen (medarbejderrep.) Pia Rasmussen 

(medarbejderrep.), Lene Kronow (skoleleder) Charlotte Ruder Fornitz (mellemleder), Sofie 

(9A) forperson og Elliot (7A) næstforperson. 

Fraværende: My, Pia, Mathilde, Morten 

 

 

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

 Ingenting  

2. Godkendelse af referat  Godkendt 

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen: 

• Bag for en sag 

SFO har afholdt bag for en sag inden 

ferien. Solgte for 3500 kr.  Tak til alle 

som kom forbi og støttede det gode 

formål. 

• SFO er rykket rundt 

SFO har fået garderoberne tilbage i det 

gamle rum og er i gang med at indrette 

sig i billedkunstlokalet.  

• Personalearrangement 

med Maja 

Vi har afholdt personale workshop d. 

8/10 med en ekstern konsulent. Emnet 

var ” styrkelse af den interne 

kommunikation og det gode 

arbejdsfællesskab”. Det var en rigtig 

god dag.  

 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Helle/Pia 

 

 

• Tilvækst af børn 

Vi har en lille tilvækst af nye børn. Har 

indskrevet ca. 7 nye elever siden 

sommerferien.  

• Stabilitet 

Vi mærker lige nu en stabilitet i huset – 

ift. sygdom og godt arbejdsmiljø.  

• Åbent hus og indskrivning 

på lørdag 

Vi holder åbent hus-arrangement på 

lørdag for de nye forårsbørn på lørdag. 

Vi har 20 distriktsbørn på listen og 2 

familier uden for distriktet har været 

forbi og spørge om plads.  

• Åbent hus af vores nye 

lokaler 

Vi har haft åbent hus i vores nye 

faglokaler.  Alle børnene kom over og så 

lokalerne og fik et stk. kage og nogle få 

forældre lagde vejen forbi, for at se 

lokalerne.  

• Motionsdag 

Fredagen inden efterårsferien holdt vi 

motionsdag. Udskolingen var ude at 

cykle og indskolingen lavede forskellige 

aktiviteter i hallen.  

Eleverne evaluerer det og der tages 

beslutning om strukturen i år var god.  

• Medarbejdernes dag 

D. 5/10 var det medarbejdernes dag – 

og den holdt vi d. 4/10 med musik, 

morgenmad og en goodieback og et kort 

til hver medarbejder.  

 

Medarbejder:  

Det virker til at det ”kører” på hele 

skolen.  

I indskolingen er man optaget af at der 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Elever 

 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elever 

 

er kommet nye borde og stole.  

Projektuge i næste uge i udskolingen. I 

år er det klasselærerne der er i 

klasserne hele ugen (det er planlagt 

som en emneuge) 

  

 

Forældre:  

Søren: 20.mill er besluttet der skal 

fordeles mellem skolerne. Lige nu er der 

ikke lavet en fordelingsnøgle/kriterier.  

OBS på om man taler om distriktsbørn 

eller de faktiske elever, der er 

indskrevet på skolerne. OBS på om 

pengene bliver tildelt til de skoler der 

har underskud.  

3. mill til skoler som har udfordringer 

med 2. sprogs elever.  Vi skal være 

opmærksomme på de afledte 

udfordringer vi har ift. vores ukrainske 

klasse.  

Fritze: Har talt om konsekvens og 

afstraffelse og forskellen på de to 

begreber.  

Ift. den episode der var med brand i 

cykelskuret inden ferien. Rart at der 

nogle gange er en konsekvens hvis man 

gør noget man ikke må.  

En anden episode har været at en klasse 

har fået ”nye” stole alle sammen fordi 

der var nogle som ikke kunne sidde 

ordentligt på stolen. (det kan føles som 

en kollektiv afstraffelse). Drøftelse af 

hvornår noget opleves som en god 

konsekvens og hvornår noget opleves 

som afstraffelse :-)   

En god ide at snakke med lærerne om 

den konkrete episode.  

 

Elever:  

Evaluering af motionsdag – og der var 

stor tilfredshed måden den var i år. Der 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- MED/TRIO 

 

 

 

 

 

 

 

 

MED/Trio 

 

 

var nogle der ønskede sig bedre 

gennemgang af ruterne. Kunne 

opvarmningen være forberedt af elever. 

Har arbejdet med 

fagfornyelsesprocessen. Har været både 

i indskoling og udskoling. Husk at 

omformulere spørgsmål, så indskolingen 

kan være med. 

Ønsker at få fjernet air-hockey bordet. 

Ønsker sig ”hyggemøbler” til 

fællesrummet.  (Helle tager sig af det).  

 

MED:  

TRIO fortæller til tirsdagsmøderne, hvad 

der har været drøftet, for at undgå 

misforståelser af et skrevet referat, som 

der tidliger har været praktiseret.  

På næste MED møde er den årlige 

arbejdsmiljødrøftelse og evaluering af 

vores procedure for lokalløn.  

 

4. Forældresamarbejde 

 

Alle Søren modtager en liste over 

trivselsrådene fra Diana. Planen er at 

samle trivselsrådene i indskolingen i 

december, januar eller februar.  

Emnet er: Fællesskab om 

Møllebakkeskolen.  

5. Opfølgning på henvendelse 

fra 

fællesforældrebestyrelsen 

Alle OBS på hvordan vi deltager.  

Der er indkaldt til et møde tirsdag d. 

29/10. Fritze deltager og Søren 

undersøger om han har mulighed for 

det. Det er vigtigt at deltage og lytte.  

 

6. Evt.  Feriekalenderen for 2025-26 er kommet 

i dag. Hvis vi skal have en Falsters 

hjertedag, som bliver en lørdag, skal vi 

lægge en erstatningsfridag. Forslag at 

erstatningsfridagen ligger mandagen 

umiddelbart efter Falsters Hjerte dag.  

7. Punkter til næste møde  Alle  • Opfølgning på dagens pkt. 4 og 

5.  



 

                                                                                                                    

 

8. Personfølsomt Ledelsen Ingenting 

 

Næste møder kl. 17.15-18.45: 19/11-24, 17/12-24, 28/1-25, 25/2-25, 25/3-25, 20/5-25, 

17/6-25 

 


